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Kunnanvaltuusto käsittelee tässä yhteydessä muut mahdollisesti kokouksessa 
esille tulevat ylimääräiset asiat. 
 

Esityslistan asia n:o 13. 
 
Valtuutetut toivat esille seuraavat asiat: 
 
- Tommi Pesonen ilmoitti, että kokoomuksen valtuustyoryhmä esittää huolensa 

9-tien nykyisestä kunnosta ja tiedusteli, onko kunnalla minkäänlaista 
mhdollisuutta vaikuttaa ELY-keskuksen kautta asiaan.  
Kunnanjohtaja vastasi, että asiasta on keskusteltu maakuntaliitossa ja ELY-
keskuksen kanssa on suunniteltu pidettäväksi keväällä vuotuinen 
kehittämiskeskustelu. Isompaa remonttia 9-tielle ei ole tulossa lähiaikoina. 
 
Pasi Parviainen ilmoitti puheenvuorossaan, että 9-tien asiassa on tärkeä 
raskaan kaluston liikennekäyttäytyminen ja valvontaa tulisi lisätä. 

 
- Hannu Hämäläinen ilmoitti Mela:n suunnitelmista vähentää 

hallintoyksiköitään ja toivoi, että Tohmajärvi mainostaisi omaa osaamistaan 
enemmän julkisuudessa. 
Kunnanjohtaja ilmoitti, että Tohmajärven kunta on lähettänyt loppukesästä 
Melalle ilmoituksen kiinnostuksesta ja valmiudesta ottaa hoitaakseen 
isompikin hallintoyksikkö. 
 

- Kunnanjohtaja muistutti valtuutettuja valtuutettujen kymppitonnin 
rahasta/aloitteiden tekemisen aikataulusta. Aloitteet tulee käsiteltäväksi 
seuraavassa valtuuston kokouksessa 20.4.2020. 

 
- Vuokko Väistö ilmoitti, että seuraava valtuuston kokous on maanantaina 

20.04.2020 klo 17:00 alkaen kunnanvirastolla ja  
 

- uuden sivistyskeskuksen työmaalla on keskiviikkona 26.2.2020 avoimet ovet 
klo 16:30 – 18:30 

 
- Teuvo Karjalainen kiitti kunnanhallitusta, että tarkastuslautakunnan esille 

tuomiin asioihin vuoden 2018 arviointikeromuksen  osalta on vastattu. 
 

 
Päätös  Saatettiin kunnanvaltuustolle tiedoksi. 

 
_________  


